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Protokół Nr 7/12 
 

          z posiedzenia Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury Rady Gminy 
Gnojno, odbytego w dniu 24 lutego 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy    
w Gnojnie. 
Posiedzenie trwało od godz. 13.15 do godz. 14.45. 
W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji (lista obecności – w załączeniu) 
oraz w części posiedzenia: Skarbnik Gminy, Pani Ilona Piwowarska, główna księgowa 
GZOS, Pani Maria Dworak, Kierownik GZOS, Pani Stanisława Sikora. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zapoznanie z sytuacją w oświacie. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zamiaru obniżenia stopnia 

organizacyjnego Filii w: Kosterze, Balicach, Jarząbkach podległych 
organizacyjnej Szkole Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Gnojnie. 

 
Przebieg posiedzenia: 

 
Do punktu 1-go. 
 
          Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, radny Krzysztof 
Musiał. 
 
Do punktu 2-go. 
 
           Z aktualną sytuacją w oświacie zapoznały zebranych: główna księgowa GZOS 
oraz Skarbnik Gminy, wskazując na coraz mniejszą liczbę uczniów oraz relatywnie 
wysokie koszty utrzymania małych placówek oświatowych. Konsekwencją takiego 
stanu rzeczy jest coraz mniejsza subwencja oraz coraz wyższa dotacja                           
z budżetu gminy (dane liczbowe – w załączeniu).  
Pani główna księgowa GZOS poinformowała ponadto, że nauczycielom został 
wypłacony jednorazowy dodatek uzupełniający na kwotę 191.798 zł, natomiast pani 
Skarbnik dodała, że do utrzymania szkół dołożono w roku ubiegłym z budżetu gminy 
kwotę w wysokości 1.701.663 zł (łącznie z „zerówkami” i dowozem uczniów).  
 
Do punktu 3-go. 
 
           Zaopiniowanie projektów uchwał, stanowiących załącznik do protokołu,           
w sprawie zamiaru obniżenia stopnia organizacyjnego Filii w: Kosterze, Balicach         
i Jarząbkach podległych organizacyjnie Szkole Podstawowej im. Marii Konopnickiej 
w Gnojnie.. 
W wyniku dyskusji oraz wymiany skrajnie różnych stanowisk wypracowano 
następujące propozycje: 
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- radny Krzysztof Musiał podkreślił, że zamiar obniżenia z dniem 01 września 2012 r. 
stopnia organizacyjnego trzech Filii i utworzenia oddziałów 0-III jest tylko małym 
krokiem naprzód. Opowiedział się w związku z tym za likwidacją Filii w: Kosterze, 
Balicach i Jarząbkach i zaproponowanie społeczności lokalnej oraz nauczycielom 
założenie stowarzyszeń, które przejmą prowadzenie likwidowanych szkół. 
Poza tym dodał, że rodzice decydują, do której szkoły będzie uczęszczać ich dziecko. 
 
- radny Stanisław Wcisło stwierdził, że niebagatelną rolę przy wyborze konkretnej 
szkoły odgrywa dobrze zorganizowany dowóz, dostosowany czasowo do wieku 
ucznia. 
Oznajmił, że mieszkańcy nie dopuszczają takiej opcji aby w Balicach nie było 
oddziałów 0-VI. Proponował, w imieniu społeczności lokalnej, stworzenie warunków 
do funkcjonowania szkoły w obecnym kształcie, uwzględniając dobre rokowania na 
przyszłość, co do liczby dzieci, które w latach następnych będą uczęszczać do tej 
placówki. 
 
- radna Agata Segda wyraziła pozytywną opinie odnośnie przedłożonych projektów 
uchwał warunkowo.  
Stanowisko pani radnej dotyczące likwidacji małych szkół byłoby na tak, ale jeżeli nie 
powstaną stowarzyszenia pozostaną budynki po zlikwidowanych placówkach, które 
zniszczeją. 
 
        Całościowego podsumowania omawianej tematyki dokonał radny Stanisław 
Wcisło. Stwierdził m.in., że nie przedłożono materiałów, które by obrazowały 
wymierne korzyści płynące z zaproponowanego rozwiązania. Ponadto dodał, że dane 
dotyczące m.in. wydatków budżetowych szkół za 2011 rok radni powinni otrzymać 
przed uchwaleniem budżetu na bieżący rok. W przeciwnym razie uchwalony budżet na 
2012 rok, w ocenie pana radnego, nie przystaje do rzeczywistości. 
Podsumowując Komisja wnioskuje do Wysokiej Rady o obniżenie stopnia 
organizacyjnego Filii w: Balicach, Jarząbkach i Kosterze zgodnie z projektami uchwał. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
 
Protokolant:                                                                            Przewodniczący Komisji: 
B.Czarnecka                                                                                Krzysztof Musiał       
           
 
 

 
           


